
Arbejdsgruppen for INTSAAB2020 har afholdt møde d. 16. juni 2020.

Vores internationale træf døde med Covid-19 desværre. Men det ser ud til at vi kan få det internationale
træf i 2024 og det vil vi arbejde seriøst henimod.

Vi opererer med et underskud, som vil dræne de to klubkasser på den korte bane, men vi undersøger
mulighederne hos de offentlige kompensationsordninger om at få dækket nogle af vores omkostninger til
hjemmeside, betalingssystem med mere. Den internationale sammenslutning af SAAB-klubber er positivt
indstillet på at finde mulighed for en økonomisk håndsrækning også. Men det er lidt hen i det uvisse, om
det bliver en realistisk mulighed

Vi ”gemmer” skabelonen til hjemmesiden og selvfølgelig alle de tiltag og ideer, som har været i spil i det
kæmpe arbejde, vi har været igennem for at få træffet etableret. Det vil naturligvis spare os for en del
arbejde, når vi skal i luften med INTSAAB2024.

Der har været en heftig korrespondance med flere hundrede mails både før, under og i særdeleshed efter
aflysningen, hvoraf rigtig mange har givet os positivt feed-back på vores håndtering af sagen. Det kan vi
selvfølgelig glæde os over og der skal lyde en tak til vores webmaster, der har trukket et kæmpelæs med
håndtering af mails, betalinger og tilbagebetalinger.
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